
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 9
Nedvězí

Č. 1 / 2025 06. 01. 2025 / 06:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Ing. et Ing. Tomčan Viliam, Baláš Josef, Obšilová Věra, Bulvová Eva, Živná (Fišerová)
Ivana, Ovečková Alena, Černohouz Luboš

Omluveni: Voráč Jan, Kikal Jan, Blaha Jan

Hosté: zástupce MPO p. Dostál

Z celkového počtu 11 členů se zúčastnilo 7, komise na svém jednání byla usnášeníschopná.

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

1.1 Informace o změně ve složení komise

1.2 Zhodnocení prosincových akcí

1.3 Informace z MMO

1.4 Info o využití rozpočtu 2024

1.5 Návrh rozpočtu 2025
Usnesení:

návrh přijat
Komise souhlasí
Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

2.1 Vystoupení MPO
Pan Dostál informoval o přibývajících phishingových útocích na emailových adresách a SMS. Doporučení
komise zejména starším občanům - neotevírejte poštu od neznámých odesílatelů, popř. nerozklikávejte
neznámé odkazy vložené do pošty. V případě napadení elektronického bankovnictví bez váhání kontaktujte
přímo svou banku, NEJEDNEJTE S NEZNÁMÝM NAHLAŠOVATELEM NAPADENÉHO BANKOVNICTVÍ, BYŤ
SE PŘEDSTAVIL JAKO PŘÍSLUŠNÍK POLICIE.
V podobné souvislosti KMČ projednala informaci vloženou na stránky NEDVEZI.EU o záměrném otrávení
domácích zvířat. Pokud jste svědky podobné události, neprodleně informujte Policii České republiky (158), zápis
na web dokáže upozornit na podobné skutky, ale pátraní a další řešení se tím nevyvolá.

3 Vystoupení hostů

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Starší požadavky

Zápis č. 8/2024 ze dne 05. 08. 2024: Vyčištění chodníků a ořezy stromů a keřů - Předáno
Zápis č. 11/2024 ze dne 04. 11. 2024: Přemístění kontejnerů od Jednoty v Nedvězí - Předáno



5 Projednávané záležitosti

5.1 Změna ve složení komise
Paní Mgr. Irena Janáková oznámila ukončení své činnosti v komisi ke dni 31.12.2024. Do doby rozhodnutí Rady
města o dalším postupu bude mít komise 10 členů. Paní Janáková byla velmi platnou členkou komise, za dva
roky své činnosti za sebou zanechala výraznou stopu, zejména v oblasti pořádádní kulturně společenských akcí.
Posunula webové stránky obce na novou grafickou i obsahovou úroveň. Děkujeme touto cestou za její práci pro
komisi a pro občany Nedvězí, kteří tento posun mnohokrát ocenili.
V této souvislosti nabídla paní Alena Ovečková převzetí správy nad webovou stránkou obce, včetně zajištění
rozšířeného prostoru pro zvětšující se objem dat. Děkujeme.

5.2 Akce pořádané v prosinci
V prosinci se uskutečnila řada akcí spojených zejména se závěrem roku. V pátek 6. 12. za spolupráce KMČ,
TOM TURů, Klubu seniorů a Restaurace Na Hřišti proběhlo slavnostní rozsvícení vánočního stromu a
Mikulášská besídka pro děti, spojená s rozdáváním dárků dětem a následnou diskotékou. Na akci bylo přes 100
účastníků a jsou na ní pozitivní ohlasy veřejnosti. Děkujeme všem zúčastněným. 
V předvánočním období byla zorganizována mše v místní kapli a Vánoční koncert provedený nedvězskými
děvčaty - Emou, Ninuškou, Rosie, Fanny, Klárkou, Kristýnkou, Helenkou a Jolankou, za skvělého vedení
Rostislava Baláže, Johany Corrigan, Ivany Staškové a Ireny Janákové. Moc děkujeme a věříme v jeho
pokračování.
V neděli 22.12. proběhl i přes nepřízeň počasí další tradiční živý Betlém. Jako každý rok jej uspořádali Tom Tuři
pod vedením Soni Rokytové. Moc děkujeme a těšíme se na další spolupráci.
Další velké poděkování náleží rodině Voráčově za ozdobení vánočního stromu na dětském hřišti. Stal se z něj
tradiční prvek Vánoc v Nedvězí. Jsme zároveň velmi rádi, že množství výzdob veřejného prostoru přibývá
přímým přičiněním našich spoluobčanů a právě Vánoce jsou toho krásným příkladem.

5.3 Informace z magistrátu
1) MMO informuje o omezení svozu bioodpadu v zimních měsících. Svozy budou provedeny 21.ledna a 18.
února. Od 18. března započne standardní 14D interval, každé sudé úterý.
2) Svozy papíru a plastů budou v roce 2025 zajištěny každý sudý týden ve čtvrtek.
3) Pro celý okres Olomouc vznikla pobočka Domácí zdravotní péče Včelka. Organizace je poskytovatelem
zdravotních a pečovatelských služeb pro potřebné a zajišťuje úkony předepsané lékařem přímo v
domácnostech pacientů. Tato péče je plně hrazena pojišťovnou, standardně o ni žádá ošetřující lékař, ale může
i pacient nebo jeho rodina. Viz leták přiložený k zápisu.

5.4 Využití rozpočtu 2024
V rámci rozpočtu Estetizace (450.000,-Kč) byl opraven žlab v ulici Prašná zajišťující odtok dešťových vod přes
silnici, byla realizována druhá etapa opravy uličky Jilemnického/Prašná a pokračovala výsadba zeleně na
trojúhelníku.
Z Nákupu služeb a oprav jsme krom drobných oprav a nákupu stromků za Jednotu realizovali množství
kulturních akcí v rámci celoroku, včetně úhrady webnode a např. zajištění sloupků u prolézací lodi na
fotbalovém hřišti.
 

5.5 Návrh rozpočtu 2025
Komise dospěla ke společnému rozhodnutí o tom, že v rámci rozpočtů pro rok 2025 bude pokračovat v
zavedených kulturních akcích - Velikonoční dílničky - Čarodějnice - Nedvězské slavnosti - lampionový průvod -
položení kytic k 28. 10. - odchod vojáků ke Slavkovu - rozsvícení stromu - Mikuláš - spolupráce s TOM TURY -
SFK Nedvězí a restaurací Na Hřišti
Z investičních akcí potřebujeme zajistit projekt odvodnění rekonstrukce 3. části spojovací uličky Jilemnického
/Prašná a jeho případnou realizaci, studii chodníku ke hřbitovu a studii sadu na městském pozemku 367/9, popř.
jeho realizaci. Zároveň chceme završit výsadbu trojúhelníka včetně informačních prvků o jednotlivých
stanovištích.

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 zpracování studie osázení pozemku 367/9 v kú Nedvězí u Olomouce

Žádáme Odbor zeleně a odpadového hospodářství o zajištění vypracování studie výsadby ovocných stromků na
městském pozemku 367/9. Jsme připraveni poskytnout zadání na kterém se KMČ Nedvězí usnesla. Prosíme o
vyhlášení soutěže na dodavatele studie s termínem jejího dodání do 042025. Rozhodujícím kritériem bude vedle
kvality zpracování cena díla.



2 Zpracování studie chodníku na hřbitov

Žádáme Odbor investic ve spolupráci s Odborem dopravy o zpracování studie chodníku na hřbitov v Nedvězí. 

8 Obecné informace

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 1 / 2025

Datum schválení zápisu: 11. 01. 2025 Předseda/předsedkyně KMČ:
Ing. et Ing. Tomčan Viliam

Zapsal/a:
Ing. et Ing. Tomčan Viliam

Ověřil/a:
Ovečková Alena


